

1. Registration for the academic year 25-26 starts from February til June.
2. A fee of AED 1,000 is payable upon registration. The registration fee will be deducted from term 1 tuition fees.
3. In case of withdrawal from the school, school fees would be managed according to the Private School Policy.
4. Tuition Fees and Other Fees are divided into three installments. 1/3 is due at the beginning of every term.
5. Books and Uniforms fees must be paid in full at the beginning of the academic year.
6. Books that are carried forward from previous grades must be purchased separately and are not listed in the book fees above. (For grades 10, 11, and 12).
7. The return of books, copybooks, and uniforms is not allowed.
8. By proceeding with this application:
 - I agree to abide by the school's tuition fees policy and commit to paying any increase in school fees approved by ADEK.
 - I acknowledge that the mobile number and email address provided are up-to-date, and I understand that it is my responsibility to update my details, in case they are changed to ensure effective communication with the school.

1. يبدأ التسجيل للعام الدراسي 2025-2026 من شهر فبراير حتى يونيو.
2. يتم تحصيل رسوم التسجيل قبل بداية العام الدراسي وقدرها 1,000 درهم إماراتي ويتم خصمها من الرسوم الدراسية وهي رسوم غير مستردة.
3. في حال مغادرة الطالب للمدرسة، تطبق الرسوم الدراسية وفقاً لسياسة المدرسة.
4. تدفع الرسوم الدراسية وغيرها، على ثلاث دفعات، كل دفعة عبارة عن ثلث قيمة كل رسم على حدا، ويتم دفع المبلغ المستحق في بداية كل فصل.
5. تدفع رسوم الكتب والزي المدرسي دفعة واحدة في بداية العام الدراسي.
6. تضاف قيمة الكتب المستخدمة في المراحل الدراسية (العاشر والحادي عشر والثاني عشر) على رسوم الكتب إذا رغب الطالب في شرائها مرة أخرى.
7. لا يسمح بإعادة أي كتب أو دفاتر أو زي، كما لا يسمح باسترجاع قيمتها.
8. مع استكمالي لطب التسجيل فأني:
 - أوافق على الالتزام بسياسة الرسوم الدراسية بالمدرسة والالتزام بدفع أية زيادة في الرسوم المدرسية المعتمدة من قبل دائرة التعليم والمعرفة.
 - أقر بأن رقم الهاتف المحمول وعنوان البريد الإلكتروني المقتامين من قبلي صحيحين، وأنها مسؤوليتي تحديث بياناتي في حال تغييرها لضمان التواصل الفعّال مع المدرسة.

Approved Fee Schedule from Academic Year 2024-2025

Grades الصفوف	Tuition الرسوم الدراسية	Books رسوم الكتب	Buses رسوم المواصلات	Uniform رسوم الزي
KG1	14,070	849	2,990 - 3,737	280
KG 2	14,070	912	2,990 - 3,737	280
G 1	16,150	1,381	2,990 - 3,737	280
G 2	16,150	1,352	2,990 - 3,737	280
G 3	16,230	1,345	2,990 - 3,737	280
G 4	19,280	1,398	2,990 - 3,737	280
G 5	19,280	1,734	2,990 - 3,737	280
G 6	19,280	1,764	2,990 - 3,737	280
G 7	24,300	1,766	2,990 - 3,737	280
G 8	24,300	1,752	2,990 - 3,737	280
G 9	29,970	2,897	2,990 - 3,737	280
G 10	29,890	1,535	2,990 - 3,737	280
G 11	29,890	3,359	2,990 - 3,737	280
G 12	29,890	2,258	2,990 - 3,737	280

* Standardized Assessment fee is included in the tuition fees for G3 to G9.



Re-registration

All students are required to register for the new academic year. The re-registration fee of AED 1000 is payable before the deadline of 30 June 2025 to secure a place for the 2025-2026 academic year for your child. The registration fee will be deducted from the first-term tuition fee.

Note: Registration fees will only be accepted if all outstanding fees for the 2024-2025 academic year are settled. If your child is not registered before the deadline, the school reserves the right to admit a new student in their place. We have a limited number of students per class and cannot guarantee that your child will be accepted for the new academic year if the re-registration fee is not paid by 30 June 2025.

Fees are subject to increase according to ADEK's approval.

إعادة التسجيل

يطلب من جميع الطلاب التسجيل للعام الدراسي الجديد. يتم دفع رسوم إعادة التسجيل البالغة 1000 درهم إماراتي قبل الموعد النهائي في 30 يونيو 2025 لتأمين مقعد للعام الدراسي 2025-2026 لطفلك. سيتم خصم رسوم التسجيل من الرسوم الدراسية للصل الدراسي الأول.

ملاحظة: لن يتم قبول رسوم التسجيل إلا إذا تم تسوية/إمداد جميع الرسوم المستحقة للعام الدراسي 2024-2025 وما قبله. إذا لم يتم تسجيل طفلك قبل الموعد النهائي، تحتفظ المدرسة بالحق في قبول طالب جديد بدلاً منه. لدينا عدد محدود من الطلاب لكل فصل ولا يمكننا ضمان قبول طفلك للعام الدراسي الجديد إذا لم يتم دفع رسوم إعادة التسجيل بحلول 30 يونيو 2025.

قد تتم رفع الرسوم عند الحصول على موافقة دائرة التعليم والمعرفة.